

8D/9D



JAPAN CLASSICAL JOURNEY

TC: JPN8DJCJ / JPN9DJCJ



DAY 1 SINGAPORE → OSAKA (MOB)

Assemble at Changi International Airport Check-in for your flight to Haneda – Tokyo,

DAY 2 OSAKA (MOB/L/D)

Upon Arrive, we will take Shinkansen to Osaka.

📍 Todaiji Temple

📍 **Nara Park** - A charming park where friendly deer roam freely, offering a unique and memorable cultural experience.

Hotel: Sheraton Miyako Hotel Osaka or similiar



📍 Nara Park

DAY 3 OSAKA - KYOTO (B/L/D)

📍 **Osaka castle** - Photo Stop at a remarkable symbol of Japan's rich history and architectural ingenuity. Constructed in the late 16th century under the orders of the influential warlord Toyotomi Hideyoshi

📍 **Fushimi Inari Taisha Shrine and Kiyomizutera** - Translates to "clear water temple" and is one of Japan's most celebrated historical landmarks.

Hotel: Mercure Resort & Spa or similiar

DAY 4 OSAKA - FUKUI (B/L/D)

Today drive to Fukui Prefectures

📍 The Mikata Five Lakes

📍 **Eiheiji Temple** - To have a Zen experience.

📍 **Tojinbo** - A stunning cliff formation located along the coast, formed through volcanic activity and erosion over millions of years.

Hotel: Courtyard by Marriott Fukui or similiar



📍 The Mikata Five Lakes

DAY 5 FUKUI - SHIRAKAWA (B/L/D)

📍 **Shirakawa-go** - This is a historic mountain village in Gifu Prefecture, Japan, famous for its traditional gasshō-zukuri farmhouses. These houses have steep, thatched roofs shaped like praying hands ("gasshō"), designed to withstand heavy snowfall in winter. The village is surrounded by mountains, rivers, and rice fields, giving it a peaceful, rural atmosphere. Many of the houses are over 250 years old, and some are still lived in today.

📍 **Takayama** - A historic city located in the mountainous Hida region of Gifu Prefecture, Japan. Often called "Little Kyoto of the Alps," Takayama is known for its well-preserved old town, traditional wooden houses, and rich cultural heritage.

Hotel: Hananoi Hotel or similiar



📍 Shirakawa-go

DAY 6 NAGANO - KAWAGUCHIKO (B/L/D)

📍 **Daio Wasabi Farm** - hands on with making wasabi

📍 **Matsumoto Castle** - One of Japan's most famous and best-preserved historic castles, located in Matsumoto City, Nagano Prefecture. It is also known as "Crow Castle" (Karasu-jō) because of its striking black exterior, which contrasts beautifully with the surrounding mountains.

You will get on a pleasure boat at lake Kawaguchi.

Hotel: Tominoko Hotel or similar

DAY 7 KAWAGUCHIKO - TOKYO (B/L/D)

📍 **5th Station of Mt Fuji**

📍 **Oshino Hakkai** - A traditional village located between Lake Kawaguchi and Lake Yamanaka in Yamanashi Prefecture, Japan, near the base of Mount Fuji. It is famous for its eight crystal-clear ponds, which are fed by snowmelt from Mount Fuji filtered through volcanic rock.

📍 **Gotemba Outlet Mall** - Shopping time.

📍 **Sensō-ji** - Tokyo's oldest and most famous Buddhist temple, located in the Asakusa district. It was founded in 645 AD and is dedicated to Kannon, the Bodhisattva of Compassion.

Hotel: Hotel East 21 Tokyo or similar

Tour Highlights



OSAKA

Todaiji Temple / Osaka Castle Park (Photo-stop) / Nara Park / Dotonbori / Fushimi Inari Taisha Shrine / Kiyomizutera / Shinkansen

FUKUI

Mikata Five Lakes / Eiheiji Zen / Tojinbo

KYOTO

Kiyomizutera

GIFU

Sirakawa-Go / Takayama

NAGANO

Matsumo Castle / Daio Wasabi Farm

KAWAGUCHIKO

Fuji 5th Station / Lake Kawaguchi Pleasure Boat / Oshino Hakkai

TOKYO

Gotemba Outlet Mall / Senji



6/7N Hotel



6/7 Breakfasts | 6 Lunches | 6 Dinners

What's Included

- Meals, transfers & admission fees as per itinerary
- Hotel accommodations & flight tickets

Remarks

- The Company reserves the right to alter tour itineraries, travel arrangements and accommodation due to Unforeseen changes, weather conditions, Vaccinated Travel Lane rules.
- Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company's control
- Package Excludes:
 - Service Fees for Local Guide & Driver – JPY 700 per pax per day
 - Service Fees for Tour Leader (if any) – SGD \$3 per pax per day
 - Airport taxes & Fuel surcharges
 - Incidental bill and other personal expenses

DAY 8 TOKYO → SINGAPORE (B)

Bid farewell and transfer to the airport for your flight home to Singapore, taking home wonderful memories with WTS Travel.

For *9D7N- selected departure date

DAY 8 TOKYO

Today you are free to explore Tokyo, the capital city of Japan and one of the world's largest and most dynamic metropolitan areas.

Hotel: Hotel East 21 Tokyo or similar

DAY 9 TOKYO → SINGAPORE (B)

Bid farewell and transfer to the airport for your flight home to Singapore, taking home wonderful memories with WTS Travel.

WTS travel

TA 00637

CALL US NOW
6466 8558



wtstravel.com.sg



+65 9116 6994



WTS Travel

SCAN FOR
WEB PAGE



8天/9天



日本古典之旅

TC: JPN8DJCJ / JPN9DJCJ


第1天 新加坡 → 东京 - 大阪 (机上用餐)

在樟宜国际机场集合，搭乘飞往羽田机场 - 东京的航班。

第2天 大阪 (机上用餐/午/晚餐)

搭乘飞往东京羽田机场的航班。抵达后，我们将乘坐新干线前往大阪。

东大寺

奈良公园 - 一个充满魅力的公园，友善的小鹿自由漫步，让您体验独特而难忘的文化风情。

酒店: 大阪都喜来登酒店或同等级


奈良公园
第3天 大阪 - 京都 (早/午/晚餐)

大阪城 - 停留拍照—大阪城是日本悠久历史和建筑艺术的杰出象征。它建于16世纪末，由当时颇具影响力的战国大名丰臣秀吉下令建造。

伏见稻荷大社和清水寺—清水寺意为“清澈的水之寺”，是日本最著名的历史地标之一。

酒店: 美居度假酒店及水疗中心或同等级


清水寺
第4天 大阪 - 福井 (早/午/晚餐)

三方五湖

永平寺，体验禅意。

东阵坊 - 位于海岸的壮丽悬崖，由数百万年的火山活动和侵蚀作用形成。

酒店: 福井万怡酒店或同等级

第5天 福井 - 白川乡 (早/午/晚餐)

白川乡 - 日本岐阜县一座历史悠久的山村，以其传统的合掌造农舍而闻名。这些房屋拥有陡峭的茅草屋顶，形状如同合掌（“合掌”），旨在抵御冬季的暴雪。村庄四周环绕着群山、河流和稻田，营造出宁静祥和的乡村氛围。许多房屋已有250多年的历史，其中一些至今仍有人居住。

高山 - 位于日本岐阜县飞驒山区的一座历史名城。高山常被称为“阿尔卑斯山的小京都”，以其保存完好的古城区、传统的木屋和丰富的文化遗产而闻名。

酒店: 华乃井酒店或同等级


白川乡
第6天 长野 - 河口湖 (早/午/晚餐)

大王芥末农场 - 亲手体验制作芥末。

松本城 - 日本最著名、保存最完好的历史城堡之一，位于长野县松本市。由于其醒目的黑色外墙与周围群山形成鲜明对比，松本城也被称为“乌鸦城”（Karasu-jō）。

乘坐游船游览河口湖。

酒店: 富之湖酒店或同等级


河口湖
第7天 河口湖 - 东京 (早/午/晚餐)

富士山五合目

忍野八海 - 这是一个位于日本山梨县，河口湖和山中湖之间，靠近富士山脚下的传统村落。这里以八个清澈见底的池塘而闻名，这些池塘的水源来自富士山的融雪，经过火山岩的过滤

御殿场奥特莱斯购物

浅草寺 - 东京最古老、最著名的佛教寺庙，位于浅草区。它始建于公元645年，供奉着慈悲的观音菩萨。

酒店: 东京东方21世纪酒店或同等级

行程亮点



大阪
东大寺 / 大阪城公园 (拍照留念) / 奈良公园
道顿堀 / 伏见稻荷大社 / 清水寺 / 新干线京都

福井

三方五湖 / 永平寺禅宗 / 东寻坊

京都

清水寺

吉福

白川乡 / 高山

长野

松本城 / 大王芥末农场

长野

河口湖 / 富士五合目 / 河口湖游船 / 忍野八海



6/7晚 酒店



6/7 早餐 | 6 午餐 | 6 晚餐

行程包含

- 行程中所列餐食、接送及门票费用
- 酒店住宿及机票

备注

- 本公司保留因不可预见情况、天气因素或疫苗接种旅游通道 (Vaccinated Travel Lane) 相关规定变动，而调整行程安排、交通方式及住宿的权利。
- 本行程以**普通话 (华语)** 讲解，除非另有说明。
- 行程内容可能因本公司无法控制的因素而有所调整。
- 行程适用于2028年5月至9月出发的旅游期间。
- 团费不包含
 - 当地导游及司机服务费: 每人每天 JPY 700
 - 领队服务费 (如有): 每人每天 SGD 3
 - 机场税及燃油附加费
 - 个人消费及其他杂费

第8天 东京 → 新加坡 (早餐)

告别这个美丽的国家，前往机场搭乘航班返回新加坡，带着与WTS Travel一起度过的美好假期的难忘回忆！

适用于9天7晚 — 指定出发日期

第8天 东京

今天您可以自由探索日本首都东京，这座城市也是世界上最大、最具活力的都市区之一。

酒店: 东京东方21世纪酒店或同等级


第9天 东京 → 新加坡 (早餐)

送往机场，回返新加坡。

WTS travel

TA 00637

CALL US NOW
6466 8558

wtstravel.com.sg

+65 9116 6994

WTS Travel

SCAN FOR
WEB PAGE

